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V létě a na podzim probíhala jednání mezi zástupkyní hejtmana pro vzdělávání a
zaměstnanost Mgr. A.�těrbovou a potenciálními partnery v radě. Na základě těchto
předbě�ných rozhovorů 15.listopadu veřejně deklarovala záměr zalo�it krajskou radu pro RLZ
jako odborný a poradní orgán. V současné době se připravují materiály pro první zasedání
přípravného výboru, které proběhne začátkem pří�tího roku. Zde budou dojednány
podrobnosti ustavení rady.

Do přípravného výboru budou pozváni představitelé zaměstnavatelských svazů a
hospodářských komor, odborových svazů, vzdělávacích institucí, úřadů práce, krajských
orgánů a případně dal�ích institucí. Předpokládaný počet členů výboru se bude pohybovat
kolem 15 - 20. Důle�itou podmínkou pro obecné přijetí rady v kraji Vysočina je rovnoměrné
územní slo�ení výboru. Současné splnění obou vý�e uvedených podmínek � relativně nízkého
počtu členů přípravného výboru a územního zastoupení � způsobilo slo�itost počátečních
jednání.

Zejména při zalo�ení rady budou vyu�ity několikaleté zku�enosti, které přinesou
členové výboru z Rady pro lidské zdroje při Úřadu práce (RLZ) �ďár nad Sázavou. Z ohlasů
na konferenci pořádanou v červnu NVF v Jihlavě i ze zájmu o listopadovou konferenci ve
�ďáře nad Sázavou (pořadatel RLZ �ďár nad Sázavou) lze usoudit, �e vý�e uvedení partneři
v kraji přijali my�lenku krajské rady pro rozvoj lidských zdrojů a očekávají její ustavení.
Důle�itým úkolem pro počáteční období bude nalézt formu spolupráce se zaměstnavateli.


